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 Protokół 
z XV zwyczajnej sesji Rady Gminy Liniewo 

odbytej w dniu 15 kwietnia 2016r. w godz. od 9.00 do 10.50  w 
Świetlicy GOKSiR w Liniewie 

 
Ad.1 
Sesję otworzył i przywitał zebranych Przewodniczący Rady Gminy  Pan Wiesław 
Szarmach stwierdzając, że obrady są prawomocne, ponieważ  w sesji uczestniczy 
15 radnych. 
 
Ponadto w sesji uczestniczyli sołtysi i zaproszeni goście. 
(Listy obecności w załączeniu do protokołu) 
 
Ad. 2 
Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych i Wójta czy 
wnoszą uwagi do przedstawionego porządku obrad sesji 
 
Wójt – proszę o wprowadzenie projektu w sprawie zaciągnięcia pożyczki w 
Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Gdańsku. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych kto jest za 
przyjęciem do porządku obrad sesji projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia 
pożyczki w Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w 
Gdańsku 
 
Radni 15 głosami „za” wprowadzili projekt uchwały do porządku obrad sesji 
 
Nikt nie zgłosił  więcej uwag do proponowanego porządku obrad. 
 
Radni 15 głosami „za” przyjęli porządek sesji który brzmi następująco: 
 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie porządku dziennego. 
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
4. Sprawozdanie Wójta Gminy z podjętych działań w okresie międzysesyjnym. 
5. Interpelacje i wnioski radnych. 
6. Sprawozdanie z wykonania zadań Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Liniewie 

w 2015 r. 
7. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Wspierania Rodziny w Gminie 

Liniewo w 2015 r. 
8. Informacja o oświadczeniach majątkowych radnych.  
9. Podjęcie uchwał w sprawach:   
a) przyjęcia „Planu zrównoważonego rozwoju publicznego transportu zbiorowego dla 

Gminy Liniewo”, 
b) określenia przystanków komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym 

jest Gmina Liniewo oraz warunków i zasad korzystania z nich, 
c) wyrażenia zgody na dzierżawę nieruchomości w trybie bezprzetargowym, 
d) zmian w budżecie gminy, 
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e) zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej prognozy Finansowej Gminy Liniewo na lata 
2016 – 2021.  

f) zaciągnięcia pożyczki w Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki 
Wodnej w Gdańsku. 

10. Odpowiedzi na interpelacje radnych. 
11. Wolne głosy i wnioski. 
12. Zakończenie sesji. 
 
Ad.3 
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.  
 
Radni 15 głosami „za” głosami przyjęli protokół z XIV zwyczajnej sesji Rady Gminy 
Liniewo z dnia 23 marca 2016r. 
 
Ad. 4  
Sprawozdanie Wójta Gminy Liniewo z podjętych działań okresie między sesyjnym. 
(sprawozdanie w załączniku do protokołu). 
 
Ad. 5 
Interpelacje i wnioski radnych. 
 
Ludwik Szparkowski – korzystając z okazji że jest kierownik ośrodka zdrowia 
chciałbym zapytać o 10 000zł jakie rada gminy przeznaczył na zakup sprzętu, jaki sprzęt 
został zakupiony, miał zostać również otwarte gabinety w szkołach jakie zostały podjęte 
kroki, mam również pytanie odnośnie wiatraków całej tej inwestycji i proponuję 
zaprosić inwestora na sesję aby odpowiedział na nasze pytania, ponieważ Wójt 
odpowiada bez konkretów nie wiadomo co się tam dzieje, czy nasza uchwał a w sprawie 
wyjścia została przez Związek Gmin Wierzyca zaakceptowana bo to też jest warunek 
abyśmy mogli wyjść z końcem roku, został na pewno złożony wniosek na ul. Kasztanową 
i przyległe kiedy jego rozstrzygnięcie. 
 
Wojciech Prądziński – chciałbym zgłosić problem z psami u Pani Daniliszyn teren nie 
jest ogrodzony biegają tam agresywne psy a jest to droga dzieci do szkoły. 
 
Jerzy Bałachowski – korzystając z okazji, że jest Pan Wicestarosta ma pytanie odnośnie 
drzew przy drodze Wysin – Stary Wiec część została wycięta część została prośba, aby 
zakończyć te prace, chciałbym też powiedzieć, że do PGNiG można by było wysłać pismo 
w sprawie dróg może udałoby się pozyskać jakieś środki. 
 
Ad. 6  
Sprawozdanie z wykonania zadań Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w 
Liniewie w 2015 r. 
(w załączeniu do protokołu) 
 
Ad. 7 
Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Wspierania Rodziny w Gminie 
Liniewo w 2015 r. 
(sprawozdanie w załączeniu do protokołu) 
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Ad. 8 
Informacja o oświadczeniach majątkowych radnych. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach poinformował radnych o 
obowiązku złożenia oświadczenia majątkowego do dnia 30 kwietnia 2016r. 
 
Ad. 9 
Podjęcie uchwał w sprawach.  
 
a) przyjęcia „Planu zrównoważonego rozwoju publicznego transportu zbiorowego dla 

Gminy Liniewo”, 
  
Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych czy wnoszą jakieś uwagi do 
przedstawionego projektu uchwały. 
 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sławomir Zabrocki odczytał uchwałę. 
 

Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych, kto jest za 
podjęciem uchwały. 
 

Radni 15 głosami „za” przyjęli uchwałę.  
 

b) określenia przystanków komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym 
jest Gmina Liniewo oraz warunków i zasad korzystania z nich. 
 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych czy wnoszą jakieś uwagi do 
przedstawionego projektu uchwały. 
 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sławomir Zabrocki odczytał uchwałę. 
 

Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych, kto jest za 
podjęciem uchwały. 
 

Radni 15 głosami „za” przyjęli uchwałę.  
 
c) wyrażenia zgody na dzierżawę nieruchomości w trybie bezprzetargowym, 
 
Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych czy wnoszą jakieś uwagi do 
przedstawionego projektu uchwały. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sławomir Zabrocki odczytał uchwałę. 
 

Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych, kto jest za 
podjęciem uchwały. 
 

Radni 15 głosami „za” przyjęli uchwałę.  
(uchwała jako załącznik do protokołu) 
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d) zmian w budżecie gminy, 
 
Skarbnik omówiła zmiany w budżecie. 
 
Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych czy wnoszą jakieś uwagi do 
przedstawionego projektu uchwały. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sławomir Zabrocki odczytał uchwałę. 
 

Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych, kto jest za 
podjęciem uchwały. 
 

Radni 15 głosami „za” przyjęli uchwałę.  
(uchwała jako załącznik do protokołu) 
 
e) zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Liniewo na lata 

2016 – 2021, 
 
Skarbnik omówiła zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Liniewo na 
lata 2015 – 2021. 
 
Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych czy wnoszą jakieś uwagi do 
przedstawionego projektu uchwały. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sławomir Zabrocki odczytał uchwałę. 
 

Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych, kto jest za 
podjęciem uchwały. 
 

Radni 15 głosami „za” przyjęli uchwałę.  
 
f) zaciągnięcia pożyczki w Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki 

Wodnej w Gdańsku. 
 
Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych czy wnoszą jakieś uwagi do 
przedstawionego projektu uchwały. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sławomir Zabrocki odczytał uchwałę. 
 

Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych, kto jest za 
podjęciem uchwały. 
 

Radni 15 głosami „za” przyjęli uchwałę.  
(uchwała jako załącznik do protokołu) 
 
Henryk Ossowski Wicestarosta Powiatu Kościerskiego – odpowiadając na zapytania 
wycinka drzew i zakrzaczenia przy drodze Wysin – Stary Wiec na posiedzeniu zarządy 
poruszę tę sprawę, pismo do PGNiG dobry pomysł wystąpimy z pismem na wspólne 
inwestowanie w 2018r., jeśli chodzi o łatanie dziur to jak coś na zbiegnie, droga 
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wojewódzka wszyscy nią jeździmy temat był kilkukrotnie poruszany, ale możemy 
podejmować inwestycje dopiero w 2018r. Podjęliście państwo uchwałę w sprawie planu 
transportowego wymaga on projektu organizacji ruchu, który musicie przesłać do 
Starostwa tablice muszą też mieć określone wymiary. Powiat też uchwalił Plan 
transportowy, który ma obowiązywać od 1 stycznia 2017r. NIK kontrolował tę sprawę 
są zalecenia, dlatego też zwracam uwagę, aby dopełnić formalności, bo uchwalenie a 
wdrożenie w życie to dwie różne rzeczy. 
 
Benedykt Knitter – gmina ustala przystanki na swoich drogach jak gmina może za 
wasze drogi odpowiadać. 
 
Henryk Ossowski Wicestarosta Powiatu Kościerskiego – jeśli chcecie zarządzać to 
my nie mamy nic przeciwko, mamy dobrą wolę.  
 
Jerzy Bałachowski – rozumiem, że do 2018r. nie będzie żadnych inwestycji, ale pismo 
można napisać i za ich pieniądze inwestować na te drogi, które PGNiG uczęszcza. 
 
Henryk Ossowski Wicestarosta Powiatu Kościerskiego – mówimy o inwestycjach z 
pieniędzy powiatu Gmina Kościerzyna zaproponowała, że wkład finansowy w remont 
drogi, który miał by włożyć powiat pokryje Gmina Kościerzyna a do PGNiG napiszemy 
pismo. 
 
Alicja Sobisz – w Starym Wiecu chodnik przy drodze powiatowej się zapada. 
 
Henryk Ossowski Wicestarosta Powiatu Kościerskiego – uwagi przekaże do zarządu. 
 
 Ad. 10 
Odpowiedzi na interpelacje radnych 
 
Wójt – drogi – planujemy budżet bezpieczny pod uwagę bierzemy całą gminę ul. 
Wiśniowa zwiększamy kwotę o 200.000,00zł dokładny kosztorys przed przetargiem 
opiewa na ok 500.000,00zł reszta, która zostanie będzie przeznaczona na drogi gminne 
został złożony wniosek na ul. Topolową realizujemy zadani na terenie całej gminy po to 
jest WPF przy budżecie, jaki mamy planowana kwota inwestycji jest wysoka została, 
pozostałe drogi będą planowane zmiana w budżecie planowane środki z budowy 
mieszkań zostano przeznaczone na gospodarkę śmieciową i drogi śródpolne. 
 
Sekretarz – wystąpienie z Związku Gmin Wierzyca – uchwała została dostarczona 29 
marca, uchwała związku w sprawie wyjścia musi być podjęta bezwzględną większością 
walnego zgromadzenia 13 musi być, za aby uchwała przeszła czas jest dla nas ważny jest 
dla nas czas jest już przygotowane drugie pismo dzisiaj zostanie wysłane, 
- psy – tą sprawą musi zająć się policja. 
 
Piotr Piwowarczyk – farma wiatrowa – inwestorem jest 3E Liniewo, jeśli miałoby być 
wysłane zaproszenie jest to już w gestii Przewodniczącego. 
 
Bartosz Kotas – wszystko kompletnie nie tak na nasze konto nie wpłynęły żadne 
pieniądze kwota jest po prostu niewystarczająca, aby podjąć zadanie, nie mówiłem, że 
we wszystkich szkołach powstaną gabinety dentystyczne tylko w Liniewie po 
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rozmowach z dyrektorem nie znaleźliśmy miejsca na gabinet po rozważeniu może by się 
coś znalazło, ale potrzebny był by remont, aby zostały spełnione wymogi sanitarne, z 
tego, co mi wiadomo to nie będzie nowych konkursów wszystkie te umowy, co były 
zostaną aneksowane, nie można łączyć gabinetu dla dzieci i rentgenu, korzyści były by 
dla mieszkańców nie musieliby jeździć i płacić za zdjęcia 50-60zł, bo nie wchodzi ono w 
refundację NFZ i nas było by to za darmo za materiał, który byłby potrzebny do 
wykonania takiego zdjęcia pokrywałby ośrodek, można by było rozszerzyć działalność o 
gabinet w szkole i starać się o nowy sprzęt przyglądam się funduszom norweskim temat 
zapowiada się obiecująco, ale temat musi zostać zawieszony, ale rentgen mógłby być już. 
 
Przewodniczący Rady Gminy – do 10.000zł ile jeszcze zabraknie. 
 
Bartosz Kotas – jeszcze raz tyle my też do tego dołożymy same odbiory to koszt ok. 
5.000zł. 
 
Ludwik Szparkowski – 10.000zł was nie satysfakcjonuje w takim razie trzeba cofnąć 
dotację przy uchwale o dofinansowanie była mowa, że stary sprzęt idzie do szkoły a 
nowy będzie w Lubieszynie były to rzeczy połączone a teraz gabinet w szkole jest nie do 
otwarcia. 
 
Bartosz Kotas – doskonale pamiętam i Pan się myli możliwość a działania wszystko 
albo nic rentgen i nowy kontrakt dałby możliwość na nowy sprzęt oczywiście, jeśli 
właściciel budynku wyrazi zgodę, za te środki nie jestem w stanie kupić sprzętu 
możliwość jest kupić używany, ale wiadomo, jaki jest taki sprzęt, potrzeb jest dużo 
chociażby parking zbiera się tam woda pacjenci są rozżaleni niektórzy, aby skrócić sobie 
drogę idą po skarpie i dochodzi do wypadków, dlatego postanowiliśmy zamontować tam 
barierki koszt to 5.000zł. 
 
Ludwik Szparkowski – odsyłam do protokołu o rentgenie przy procedowaniu uchwały 
nie padło ani jedno słowo. 
 
Jerzy Bałachowski nie róbcie takich sytuacji wolę dołożyć 100zł z własnej diety, aby 
ten rentgen był. 
         
Ad.  11 
Wolne głosy i wnioski 
 
Michalina Korynt – proszę o wysłanie równiarki na drogę w stronę Lubieszynka. 
 
Jerzy Czapiewski – w Głodowie została sprzedana ziemia przekwalifikowana na działki 
budowlane jak można IV i V klasę przeznaczyć na działki budowlane, co będzie z tymi 
działkami, przyjechało państwo z miasta obornik wywozili i pretensje, że im śmierdzi, 
takiego czegoś nie powinno być. 
 
Piotr Piwowarczyk – ta działka została podzielona na mniejsze po 3000m bez decyzji 
Wójta działki są rolne żaden wniosek nie wpłynął. 
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Ewa Zielińska – Koło Gospodyń Wiejskich bardzo dziękują Panu Wójtowi za 
udostępnienie autobusu na wyjazd również dziękujemy Panu Sekretarzowi, 
pracownikom oraz Pani Lucynie.   
 
Piotr Piwowarczyk – rusza kolejna edycja konkursu Piękna Wieś i Zagroda proszę o 
składanie wniosków jak najszybciej powiatowe rozstrzygnięcie 1 czerwca, więc wnioski 
proszę składać do 30 kwietnia. 
    
Ad. 12 
Zakończenie sesji 
 
Po wyczerpaniu porządku obrad sesję zakończono o godzinie 10.50 
 
 
 
  
  Protokołowała                Zatwierdzam 
                                                                                                                                                  
    Jolanta Flis                                                                        Wiesław Szarmach 
                                                                                                 Przewodniczący Rady Gminy  


